
Zápis z jednání školské rady při ZŠ a MŠ Bohuslavice 22.6.2020 ZŠ Bohuslavice

Přítomni:
Mgr. Kateřina Bachroníková
Bc. Tomáš Hromčík
Mgr. Andrea Kupková
Lucie Newrzellová
Ing. Pavel Staněk
Mgr. Bc. Michaela Strýčková
Host: Mgr. Gabriela Prchalová

Témata, která byla projednávána:

1. Zřízení facebookových stránek školy. V minulosti byly FB stránky školy vytvořeny, avšak se netěšily velkému zájmu, proto

byly poté odstaveny. V budoucnu existuje možnost obnovení, vedení ve spolupráci s dalšími členy pedagogického sboru 

zváží fungování FB stránek. 
2. Odvolání vedoucí učitelky mateřské školy Zuzany Ozznerové. A přijetí nové vedoucí učitelky, a to Silvie Šremerové, která 

dříve působila jako vedoucí učitelka v MŠ Vřesina u Hlučína. 
3. Proběhla také debata na téma odprodeje školního majetku. Vedení přislíbilo co nejefektivnější nakládání se školním 

majetkem, který již ve škole nenachází své uplatnění. 
4. Školní rada se dohodla, že využije svého práva dle školského zákona č. 561/2004 Sb. a bude nápomocna při dohledu nad 

efektivním a transparentním využitím finančních prostředků, které jsou určeny pro provoz, údržbu a rekonstrukci školy a 

dále se bude aktivněji zabývat koncepčním rozvojem školy. 
5. Oplocení pozemku MŠ je již nově zhotoveno, avšak ze strany od hřbitova je pod plotem poměrně velká mezera. Je nutné 

provést nápravu, jelikož pod plotem i větší dítě proleze.   
6. Docházkový systém pro pedagogické i nepedagogické pracovníky ZŠ, MŠ i školní jídelny. 
7. Na závěr schůze jsme navštívili horní část budovy MŠ, ve které již od března/dubna probíhá rekonstrukce. Ukončení 

rekonstrukce je plánováno na srpen 2020, aby děti i jejich vyučující mohli od září plně využívat nově vytvořené prostory. 

 V Bohuslavicích dne 26.7.2020.                                          Mgr. Bc. Michaela Strýčková 


